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1. 以下是2022年第二季度的奉獻報告。

The following is a report of offerings as of the 2nd quarter of 2022.
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2. 通過網絡小組傳福音的幸福小組4.0事工將於8月底開始。

從上週六和主日開始有連續六週的傳福音同工訓練。

Happiness Group 4.0 ministry, an outreach ministry through

online small groups, will start at the end of August. From last

Saturday and Sunday, we started a 6-week evangelism training.

3. 一天的兒童暑期聖經學習將於7月30日 (週六 )，

10:30am-3:00pm在 Stone Mill小學舉行。歡迎K-5年級

的兒童參加。

One-day VBS will be held on July 30 (Saturday), 10:30am-3:00pm,

at Stone Mill Elementary School. K-5th graders are welcome to

attend.
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4. 今年的司提反關懷使者訓練即將開始。訓練分為中文和英

文兩種。中文司提反使者訓練是從10/2/2022，星期天2:00-

5:00pm開始，一個星期一次，一共14次，到次年二月初結束。

上課型式未定，可能是Zoom，實體，或兩者混合。你若有興

趣參與這關懷事工的訓練，想知道詳細內容，請與戴士鵬弟兄

聯絡，電郵taifighter2010@gmail.com, 或電話301-279-

8874。

The Stephen Minister Training this year is about to start. The training

will be given in both English and Mandarin. The English Training

starts on 9/19/2022 Monday at 7:00–9:30 pm, once a week, until

February 2023. Format is undecided depending on the participants;

it could be on Zoom, in-person, or hybrid. If you are intersted in

becoming a Stephen Minister and want to know the detail, please

contact brother Stanley Tai, email taighter2010@gmail.com, or phone

301-279-8874.
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5. 位於首都華盛頓的聖經博物館將於8月6日 (週六)為我們

提供25%的優惠入場卷，因為當天在聖經博物館劇場將上

映一部講述華人在美國早期移民的電影。另外，在博物館

中新開設了 "倪柝聲弟兄展區"。歡迎大家把握這個機會參

觀聖經博物館。

The Museum of the Bible in Washington, D.C. is offering us 25%

off admission on Saturday, August 6, as a movie about the early

Chinese immigration to the U.S. will be shown at the Museum of

the Bible Theater that day. In addition, there is a newly opened

exhibition of brother Watchman Nee in the museum. You are

encouraged to take this opportunity to visit the Museum of the

Bible.
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6. 本週 "2-1-1讀經計劃"：本週五有三階神學基礎課程；背

誦經文是馬可福音5:34 "耶穌對他說：「女兒，你的信救了

你，平平安安的回去吧！你的災病痊愈了。」" 每日閲讀經

文是路加福音15-17章。歡迎大家參加每日的靈修聚會 (週一

到週五上午7:30-8:30)，或在教會的網站收聽聚會錄音。
點擊鏈接晨更靈修分享

This week’s 2-1-1 Bible Reading Plan: There is a theological

foundation course study on Friday. Bible memory verse is Mark

5:34 “He said to her, ‘Daughter, your faith has healed you. Go in

peace and be freed from your suffering.’” Daily Bible reading: Luke

15-17. You are welcome to join the daily devotion (Monday to

Friday 7:30-8:30am), or listen to the recording on the church

website. Click here to Morning Devotion

https://marylandgospelchurch.org/zh-hant/晨早靈修分享/
https://marylandgospelchurch.org/morning-devotion/


奉獻 Offerings:
1)郵寄支票到 Mail Check To: Maryland Gospel Church, PO Box 4328, 

Rockville, MD 20849-4328;

或 or

2)網上信用卡 Online Credit Card: 點擊鏈接奉獻 Click here to Offer 

指示 Instructions: 點擊鏈接奉獻指示 Click here to Offering Instructions

26,219$    50,000$    (23,781)$   

10,160$    16,667$    (6,507)$     

25,910$    16,667$    9,243$      

25,792$    16,666$    9,126$      

61,862$    50,000$    11,862$    

88,081$    100,000$  (11,919)$   

2022年6月奉獻數字 Offerings as of June 2022

四月 April

五月 May

六月 June

預算奉獻

Budgeted Offerings

差額

Balanace

收到奉獻

Offerings Received
2022

第一季 Quarter-1

第二季 Quarter-2

總差額 Total Balance

https://portal.icheckgateway.com/Gen/Default.aspx?p=12fd320e6e0a42838bed
https://marylandgospelchurch.org/doc/sunday/offering_instruction.pdf


團契小組 Fellowship:
點擊鏈接中文網頁 Click here to Traditional Chinese Web Page

點擊鏈接英文網頁 Click here to English Web Page

主日同工服事表 Sunday Service Team Schedule:
點擊鏈接同工服事表 Click here to Sunday Service Team Schedule

實體崇拜聚會 In-person Sunday Worship Service:
點擊鏈接恢復實體主日崇拜聚會建議 Click here to Resuming In-person 

Worship Guideline

馬利蘭福音教會 2022 下半年事工日曆 MGC 2022 Second 

Half Church Ministry Calendar:
點擊鏈接事工日曆 Click here to Church Calendar 

https://marylandgospelchurch.org/zh-hant/fellowship-ministry/
https://marylandgospelchurch.org/fellowship-ministry/
https://docs.google.com/spreadsheets/d/19BH1rRzdhvdyVO3FjuUoXjz03NvOTYLad9gp1d0v1mw/edit#gid=505123215
https://marylandgospelchurch.org/doc/sunday/Resuming_In-Person.pdf
https://marylandgospelchurch.org/doc/events/2022-Half-Year-Calendar.pdf

